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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep pozdrav vsem skupaj. Koalicija se je danes soglasno 
odločila, da se postopek sprejemanja pokrajinske zakonodaje nadaljuje in se zaključi še pred 
parlamentarnimi volitvami. V skladu s tem stališčem bo vlada pripravila vse potrebno za oblikovanje 
predlogov, ki bodo omogočili to nadaljevanje. Dokončne odločitve pa so seveda potem v rokah 
državnega zbora. Državni zbor bo seveda spoštoval določilo, ki pravi, da je potrebno pred dokončnimi 
odločitvami v zvezi z oblikovanjem pokrajin pridobiti mnenje občin in vlada bo eventualno po pridobitvi 
tega mnenja občin s strani državnega zbora določene rešitve, ki jih bo zdaj predlagala, pred dokončnim 
sprejemanjem oziroma odločanjem tudi spremenila oziroma korigirala. So kakšna vprašanja? 
 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA):  Ali je torej predvideno, da bo seja državnega zbora, kjer bi se 
obravnavalo ta sveženj zakonodaje, če bi vlada ta zakon o ustanovitvi seveda sprejela na tej četrtkovi 
seji, nekje po 10. avgustu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: O konkretnih rokih, ki so v pristojnostih državnega zbora 
oziroma kolegija predsednika državnega zbora, koalicija ni govorila. Dogovor je, da se spoštujejo vsi 
zakonski in ustavni roki in v okviru tega bo potekala procedura. 
 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA):  Zanima me vendarle vaš komentar besed ministra Mateja v 
zadevi Penko – Baraga. Slišali smo odziv s strani gospoda Barage, da gre za poseg izvršilne v sodno 
vejo oblasti. Minister Šturm besed svojega kolega ni želel komentirati, češ, da v vladi besede drugih 
ministrov komentira predsednik vlade. Zanima me vaš komentar.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kolikor sem seznanjen s temo, na katero se je nanašal 
komentar ministra, gre za komentar postopka, ki je zaključen. Preiskovalni sodnik je dokončno odločil o 
neki zadevi, na to odločitev ni več pritožbe, stvar je bila izpeljana. Kakršenkoli komentar ne predstavlja 
vpletanje v postopek, ki še teče, in iz tega vidika so seveda tudi dokončne odločitve sodnih organov 
lahko predmet kritike, komentarjev kogarkoli. Tudi vi o tem pišete. Problem bi bil, če bi se minister ali pa 
katerikoli drugi predstavnik izvršilne oblasti, vpletal v postopek, ki je še v teku. Ta je pa zaključen, na 
njega ni bila možna nobena pritožba in zadeva je končana. Drugo pa je, ko gre recimo za tožilski 
postopek. Ta pa še poteka, ni še zaključen. Opozicijska politika ga na veliko komentira, to pa je 
nedopustno vpletanje v postopek, ki še teče. Te stvari je treba imeti razčiščene.  
 
KSENJA KOREN (VEČER): Kaj pa vaš komentar pred jutrišnjim srečanjem slovenskega zunanjega 
ministra Rupla in hrvaškega zunanjega ministra Gordana Jandrokovića? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej problemi, ki so ključni, ki so pač najtežji v teh odprtih 
zadevah med Slovenijo in Hrvaško, se rešujejo. Ne pričakujem, da bo zaradi tega srečanja prišla 
kakšna iniciativa, da se stvari zastavijo drugače, še posebej ne v tem času, ko komisije, ki smo jih 
ustanovili, opravljajo svoje delo in je treba najprej počakati na njihove predloge, preden vidimo, ali je 
pot, ki je bila izbrana pravilna oziroma ali prinaša rezultate, ali ne. Je pa seveda to srečanje dobrodošlo. 
Vedno so stvari, ki se rešujejo med državami, še posebej, če gre za dve sosedi, in tudi tukaj je vrsta 
vprašanj in vrsta procesov, ki so v teku in ki jih je možno rešiti. Med Slovenijo in Hrvaško je zelo 
intenzivno gospodarsko, kulturno in vsakršno drugo obmejno sodelovanje. Je tudi sodelovanje, ko gre 
za vprašanje evropskih procesov in še zdaleč ni res, da je vse skupaj omejeno na samo par zadev, kjer 
še iščemo rešitve. Ta srečanja so pomembna, tudi zaradi stvari, ki se rešujejo, ki so v teku, ne samo 
zaradi zadev, ki so odprte. Hvala. 
 

 

 
 
 


